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2015Z08012 

Vragen van de leden Kooiman (SP) en Schouw (D66) aan de Staatssecretaris 
van Veiligheid en Justitie over het bericht dat veel mensen in de problemen 
komen na zinloze gijzeling vanwege verkeersboetes (ingezonden 29 april 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat veel mensen in de problemen komen na 
zinloze gijzeling vanwege verkeersboetes?1 

Vraag 2
Waarom is er volgens u een wettelijke grondslag nodig om een betalingsre-
geling te treffen en waarom biedt de wet op dit moment blijkbaar te weinig 
mogelijkheden? Kunt u aangeven welke wetsartikelen verhinderen dat er op 
dit moment een betalingsregeling kan worden getroffen? 

Vraag 3
Hoe komt het dat een betalingsregeling onder zeer strikte voorwaarden wel 
mogelijk is, terwijl daar dus eigenlijk een wettelijke grondslag voor zou 
moeten zijn?2 Waarom kunnen deze voorwaarden niet worden aangepast 
zonder een wettelijke grondslag? 

Vraag 4
Waarop is het beleid gebaseerd dat tot gijzeling kan worden overgegaan bij 
het uitblijven van betaling? Welk(e) wetsartikel(en) rechtvaardigen het huidige 
gijzelingsbeleid? 

Vraag 5
Is het mogelijk om, net als in het strafrecht, bij het innen van verkeersboetes 
tot (gedeeltelijke) vervangende hechtenis over te gaan in plaats van tot 
gijzeling? Zo nee, waarom niet? 

1 http://journalistiek.npo.nl/dossiers/recht---justitie/370_34747-ombudsman-wil-direct-einde-aan-
gijzeling-kansarmen-door-cjib

2 https://www.cjib.nl/Onderwerpen/Alles-over-betalen-aan-het-cjib/Ik-kan-niet-betalen/
betalingsregeling.aspx
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Vraag 6
Kloppen de cijfers van De Monitor, dat in 2014 92.500 verzoeken tot gijzeling 
zijn gedaan en daarvan 4600 in totaal zijn toegekend? Zo nee, kunt u de juiste 
cijfers uiteenzetten?
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